
osiedle "PoŁUDNlE''
w czechowicach-Dziedzicach

zAR.z4D ostEDLA

Protokół z zebrania mieszkańców Osiedla ,,Południe'o
odbytego dnia 11.02.2019 r.

w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach - Dziedzicach.

Ad, l
przewodnicząca zarządu osiedla .,południe" pani Marzena pawlik przywitała zebranych

mieszkańców oraz gości w osobach:
- Marian Błachut
- Paweł Mrowiec
- Maciej Kołoczek
- Damian Zelazny
- Marek Gazda
- Małgorzata Kaczor
- wiesławclrrrrieleu,ski
- Tomasz Luborviecki
- Tomasz Wyciszczak
otaz obecnyclr radnvch.

Ńi.2
przewodnicząca zarządu osiedla ..południe" zaproponorvała zebranym porząclek

z.eŁ,rania, który stanow.i załączrrik do ninieiszeqo protokołu.
Przedstawrony po rządek został jednomyśInie przy.ięty przez zebranych nrieszkańców.

Ad,3
Następnię puer.vodnicząca zarządrr osiedla stwierdziła prawolnocnośó zebrania -

obccl-tych ] | 0 nrieszkańców wg załaczonej listy.

Act,.l
Na sekretarza zebrania pzer.vodnicząca zarządu osiedla,,południe'' zaproponowała

Da.rutę Łuszczak, któfej kandydatura została prz},jęta 109 głosanri za, pwy 1 głosie
wstlzylr]ującynl się,

Aci,5
Przewodnicząca Zarządu Osiedla,.Połudrrie" nie prŻedstawiła protokołu

z t opzedniego zebrania, zatenr nie przystą)iolro do jego pzyjęcia. spowodowane to było
golącą atmosferą spotkania - n]ieszkaricy jednoznacznie domagali się szybkiego rozpoczęcia
dysl<usji rrad pIanern.

Ac. ó
Przewodnicząca Zar.ządu Osiedla,.Południe'' przedstawiła temat zebrania

on".ówielrie miejscowego planu zagospodat owania przesttzenlrego części obszaru Gminy
cztchowice-Dzieczice obejrnujące_j teleny polożone pomiędzy ul. Hrabiego kotulińskiego.
ul. l]ichą i DK-1.

Następrrie oddała głos Panu Damianowi Zelaznemu.

Ati,7
Pr7ewodlricząc,v RM Parr Damian Żelazny przedstawił kolejne uclrł,ały Rady

Mt:jskiej począwszy od uchwały zż6 czerwca 200l r. (pzystąpignie do spor.ządzenia planu
zagospodarorł,ania przeslrzennego), które ostatecznie doprow,adzily do uchwĄ nr vlla2l29
z clnia 29.01 .ż019 r. w sprawie mie.jscowego planu zagoipodarowania przestrzónnego części

l

- burmistl,z miasta.

- zastępca burnristrza nriasta.
zastępca burmistrza miasta,

- przelł,odniczący RM,
- sekretarz rniasta.

naczęlnik Wydziałrr Urbanistyki i Architektury UM,
Pracownia Urbanistyczna z Rl,bnika"

- prezes 7R,

- przedstar-viciel firmy CL Inrvestycje
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obszalu Gminy czechowice-Dziedzice obejmqjącej tereny położone pomiędzy ul. HrabiegoKc.tllińskiego. ul. Cichą i DK-l llącznie. ji u.lr*uil. Przewodniczący 
'zauwairy|, .żę

nriejscowe plan1 zagospodarowan ia obejmujące rnniejsz| trbszar są korry.t',i"l.rr gayzpozwala-ią rra uniknięcie takich sytuacji, lak budowa'blotu -i"iotoniygl-,"ój";ó'*zabylkowym tercnic miasta. Dodał. że RM ostatnią uchwałą zakończyła ń"aó*"ii" *sprawie ww. planu - plany były wykładane do wglądu. .ti"rano uwaji mieszkańców,dolionywano zmian. Informacje o w}łładanym planle'b}ły dostępne ,ru".t.oni" Ulrł, .,biu]etynie 
_samorządowynl. rł, prasic lokalnej. ogłaszane był1, tez w kościołach. Wyraz_ił teżswcje zdziwierrie faktęm, że dopiero teraz zostało w tej sprawie zorganizowanie spotkanie

nl i.,szkalicórł. za interesolł an ie planalni do tej pori óyło znikornel zauważyl. ic radniz iJgo (ercnu i Rada osiedla nie wykazali tez odpor.r;icdniego zaintereso*atlia, chociażwicdzicli o proccdowaniu pIanów.
czasie wystą]ienia przewodniczącego RM z sali padały głosy oburzenia. takie jak:jaki jest cel,wypowiedzi (rie jesteśmy zainterJsowani historią), pizó"iętrry człowiek nl" .oz"zo.ientować się na stronic BlP UM. cz1, nie byliście zaniepoliojeni ni.ką rr"m.n.lą Ń;;;.w;,kładania planów.

Ati.8
pani Małgorzata kaczor przedstawiła prezentację. w której pokazała kolejne projekty

plal-rów_ na tym terenie. począwszy od rotu ż003 oraz kolójne opracowaniu ,ńiu',
urł arunkowań dotyczące tego terenu. !7tlyałła. że tereny aktywności gospodarczej pojawiłysię już na tym obszarze rv roku 2003. rozwiązania 'komunikacyjie 

iun p.opónó*u,i.
kie.,orł,ały główny ruch do ul. Zamkowej prr"ż ,ru"rn, poszerzenie ul. Partyzantów.
Mieszkarrcr, początko\ł,o lv-vrażali s*oje niezadowolenie. chcąc tylko irrfbrmacji na temat
obecnego planu.

Następnie Pan Wiesław Chmielewski wykorzysttljąc oftofotonapy przedstawił
szr.legół5L pokazLljąc obecn_v i proponowany t"i.n ,uUuóo*y. pas z;eieni ;"ńń"j,
odległoŚci od ul. Partyzarrtów i Pałacu Kot;lińskic1,1. MieszkaIicy rriecierpiirve ,łi.n"liprezeltac.ji, donragali się dokładrrego pokazywania. konrentowa|i głośno wypowiedzi
projektatrta.

W związku z tyrrr PanD..Ż,elaz,ny zaapelorval o spokojne wlsłuchanie wypowiedzi.
Pan Tomasz Wyciszczak projektant inwestora przeita.^.ii przygoto*}wany prcjekt

zagospodarowania tyclr teretrów pod budyrrki:
- zllbudowa ok. 260 m od ogrodzerria Pałacu Kotu]iliskich.
- d, oga senvisowa l.ówlloległa do DK- I .
- sirzyżorł,anie DK-1 z ul. Cichą
- k,adka dla pieszych ira wysokości ul, Kopernika.
- lckaiizacja obiektóv/ t),1ko takich, które dopuszcza plan zagospodat owania przestrzennego.

Pair Tonrasz Lubowiecki prez,es_ 7R zauważył, ie jest to tylko irojekt ",.'ę'ńy.PrzewiCywane.jest usypanie wałl ok. 5-6 nr. który będŹie obsadzony szybko .o.ną"ą o,,y*łązieienią i zakład VALEO SIEMENS nie bęazie widoczn1,. .1.o wzbtldziło protestrnjeszkaticów. gdyż jak zauważyli ukształtowanii tercnu jest takie. ze hale zakłaclu będ|y"4lśnit na wysokości ich domów.
przewodnicząca Ro, w zlł,ia3ku z batdzo enrocjorralnvnr podejściem mieszkańców dospllw}, przyponrinała. że na }vystąpienia mieszkańców będzie czas później.

Ad. 9, l0.
Wr stąlienia,trr ieszkańców:

1 ) Pan J - jego zrianiem wszyscy są winni temu, że dopier.o teraz odbywa
się spotkanie mieszkańców w sprawie plairu (mieszkaricy. radrłi, prźedstawi"iel" ulł}
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działania były planowane i prowadzone teoretycznie zgodńe z procedurą i prawem;
nie bylo informac.ii do rad osieclla. inlormacle Uyły n[w;rst arczające; n-rieszkańcówpr?TTa perspektywa planowanego na tyclr terenach przemysłu i nie cieszy ich
zakładane_ 

_tylko potencjalne oddziaływaIiie na środowisko. Wypowiedź zóstała
pr.ą,jęta oklaskaIni.
przewodniczący. l{M odpowiedział. że kolejność procedowania została zaclrowana,*:"ł:"Y ł'Ptzyjęty tradycyiny sposób byli infornrowani, radrri iprzewodnicrący raó
osiedla otrzymywali program sesji. radni uczestlriczyli w komisjaclr. Powiedział. Ze
nie nla pretensji do mieszkariców. tylko do ich przeditawicieli (radni. zarząd osiedla),
którzy uc-zestrriczyli w procedowaniu, a nie lrl,iazali odpowieclniego zaintór.esowania
sprawą W ich irnieniu przeprosił mieszkaliców za ziistr1iałą syitrację. Pomysł naprzekazywanie inibrmacji lla temat planu zagospodarowania, tai jak ,u*iado,rrięniu o
należnym podatktr. uznał za niezasadn1, - poóatek.lest t.oznoszouy tylko raz w roku.2) Pan Krzysztol Szczypka - powiedział. Źe falrt, Źę ladni z tego terctlu są z innego
ugrupowania niż bunnistrz, sprawia. że są postrzegani jako winni zaistniał;j sytuań;
dwa lata terrru zwracali ur.vagę. aby pLzl,goto-.,1ąi piJi 

"i" 
szkodzić mieszkańcom

i przyrodzie: na konrisjacb bi,ły rozpatrywln" goi;; plany. z którymi nie dało się już
nic zrobić; popal* propozl,ęję,mie*.kańió*. ut'y , tut .rolny,li intbrrnacjami jak pian
zagospodaroł,ania dochodzić z infornracjan-ri do rrrieszkańców .iat z poja*ami;przeprosił w imieIriu radrrycIr. ze dószło do takiej sytuĄi. zizttcił teżprzewodniczącemu rady miejskie.i rrranipulacje: z-anlaczyl, ze radnl.ń zależy na tym,
aby sprawy planu były dobrze poustawiane, 

-

w odpowiedzi chciał zab.ać głos pan Dantiatl Żelazny. jednakże mieszkaricy nie
dopLiścili go clo g}osu.

3) Pan raur.vażył. że studiun przez lata ewoluowało. aby w rcku 20i7
pt'zy-jąć kształt miejscowego planu zagospod-arowar, ia: tereny, objęte pińenr nrająduży
lva|or ktajobrazowy (waflość- którą naleiy szanowaój; trzeba się-zaitano*ie do 

"zegochcemy dojść i najlepiej lł.rócić do i"n-,atu. popir", anulo.vanie uchwały lib
zaskarżenie uchwały do WSA: terrrat.jest ważny. o'cź),m śr,viadczy tak liczrra obeclrość

,. nrieszkańcórv, trzeba dęyć do akceptacji społecznej t znaleźćdobre rozwiazanie.a) P,an - pow iec]zjał. że są dwie moZiiwoS"i ..wiąru,rio ,p;;*}
a) skarga do WSA.
b).zwrócenie się do wojewocly, któr1,,ba<la trclrwały rady. gdyż jego zdanietn ma ona
kilka wad i na to należy zwrócić jego ulvagę:
- tyuł rchwały jest mylący zarrrias1 ul, Ciclrej powiuna być ul.. Partyzantów,
- wniesione uwagi do plantr dotyczące funkcji produkcyjnej zostĄ odrzucone bez
refleksji rady miasta,
- wszystkie uwagi głosowano razenr.
- nieprecyzyjnie zostaty podane wyłączenia - niezgodrrie z treścią rozporządzenia,
- nie ma w uchwale uzasadnierria dla zakładanej na tl,ch terenacl.t 

-pt 
odukcl i, tylkoprzytoczono tleść rozporza_dzenia.

Poinformował też zebranyclr, źe jest przygotorvane pisno do wojewody, z ktĆlryIn
będzie. n,oźna się zapozrać ijc podpisaÓ. Za.u,Inu iest teź skarga ao ŃSe, gjyZ
uchwała narusza prywatne interesy mieszkaliców. Może być to skarga grupowa lub
indywidualna - zaproponował pomoc prof. Dolnickiego w tej sprawie.
Powiędział" że przychyla się.<lo zdania. Zc rra t}m obszirze nie powinno byćprodukcji. gdyż sanr przeniósł się na ten tel-en z ul. prostej i nikt w uM ,ii"poinformował go. że na tych terenach planowana.iest produkcja. Zatlważył też, żew statucie osiedla jest punkt dotyczący konsultacji z mieszkańcarni i jest on matwy,bo w tym przypadku konsuttacJi nie było. Zńł tez py,hni" dlu"r.go *yłącrono

^ń
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z uciążliwości 30 czynlrików, anie 60 oraz czyjest zgoda GDDKiA na skrzyżowanie
ul. Cichej z DK-l.

5) |an - popl,ał zdanie poprzedrrika w sprawie konsultacji -to powinien
być kolejny argument dla wojewody do uchylenia uchwałv.

6) Pan t - ' - ważne.iest zclrowie i zycie miesŹkańców. zastanówmy się co
można jeszcz,e zrobń; zalważył, że burmistrzowi też na tynr zależy; skarga do WSA -niekoniecznie. gdl,ż chcerny tylko, ab1, na tych terenacir nie byio produkcli ale np.
magazyny, centrunr logistyczne. bo produkcja silników może być szkodliwą
a VALEO noże mieć problemy z zatrudnienienr. bo brakqje rąk do pracy; podatek od
nientchonlości nie jest zależny od tego jaka to nieruchomość. żaapelował
o.zrozumienie ze strolry władz nriasta - rrie jesteśnry przęciwni. ale chcemy, żiby nas
nie truto. zróhqv 1o tak. abl,było to bez szkody dla naizego zdrowia.

7) Pan zapytał- czy pornyślano. że na ul. Ćichej jestjuz TNT i dzisiaj
jest tam 1uż duż. ruch samoclrodow1.: ruch będzie teraz ul, iartyzantów, ul. Ciclrą
a wyjazd Lrl. Liporvską na DK- 1 .iest już teraz zakor.kowany; występuje tęż dużĆ
zanteczyszczenie śrł,iatłenr; kazdy mieszkaniec clrce nrieć ala i;euió swoją przestrzeń
i nie spIzyja też temu zabudowa szer€gowa.

8) Pan, - poinfornrował o przygotowaniu plotestu do wojewody ze
względu na potzebę zadbania o to. co będzie na naszyclr terenaclr na wiele lat -pveczytał protest i Zadeklarował. że złoż.v go osobiście u wojewody.

9) Pani planowane znriany spowodują znianę całego nriasta. a rolą UMjest min. opieka rrad zabl.tkami i przyrodą pówiedziń, zJ nrartu,i ią fait. Ze
planowane bLldow",'' pow,odują wycinkę drzewostinu i za prz,vkład podała: ui. Zielona.
Park Szwajcarska Dolina. Potok Czechowicki,

l0)Pani była na spotkaniu w ZSP-I i nie rczumie dlaczego jesteśmy
traktowani inaczej niż tanrtejsi lnieszkaricy (tam plan podzielono na 3 częSci.lizapytała
jaka jest kondycja finansowa miasta. że łrzeba sięgać po rezer\Ą,y i w}korzysiylvać
iel,en przy Dk- l do inrł,estycji. czy gnrina ma zaległości płatnicze. zauważyła tóż. że
w planaclr nie zostala ul,zględr-riona aerodynamika miasta 1wiatry od Bielsk; -BiaĘ),a tworzenie nowyclr nliejsc pracy W gnlinie nie jest potrzebne. gdyz nie ńa
bezrobocia.

1l)Pan - zapytał o odwodnierrie terenu. gdzie powstanie VALEO;
zasugerował. że może \Ą stronę podawanego za przyklad osiedia Dziedzice. gdzie
mieszka przewodniczący lady.
Pana Danliatra Żelaznego oburzyla sugestia Pana
odrł,odnienie będzie lv kierunkrr Potoku Czechorvickiego. Parr
że jegn tv.,nnr,ł,ierlż nie bvła elegarrcka.

poinfonnował. że
, zgodził się.

12)Pan ',_, 
_._ * _ potwier.dził. że prcblen odwodnienia będzie istotny, gdyz

teren będzie wvbetonowany; zauważył też zagrożenlę ze strony inwestorą ktoi} óren
t€n po prostu może sprzedać i ktoś inny będzie zakładał produkcję i to nie wiadomojaką jego zdanięm teretr zagospodatowany powinien być tylko w pasie l00 l50 m
od DK-l i to bez produkcji; zapyał o opinię konlisji planistyczno-uibanistyczncj.pan w. clrmielewski oclpowiedział, że opirlia ta tyła negatywna, ale- pĄóktanci
rozwiali wątpliłvości bumistza niasta. ponadto opinia ta nie jest wiąZąca.' "

13) - zainteresorvat bu.mistrza elektrociepłownią - uwźa, że na weekendy
_ _. 

zakład r,v1"lącza filtry. zapowiedział wizytę u burrrriitrza w tej sprawie.14)Pan . - zauważył. że spotkanie pokazało, Że'nzeba zmienić decyzję
w. sprawie planrr zagospodarclwanial tak naprawdę nikt nie będzie wiedział'nlc
o inwestycji. gdyż decyzję śrotlowiskową będzie w_ł,dawał bnrrmistrz.



Następnie głos zablał Pan burmistrz Marian Błachut. Poluszył następujące kwestie:
- zauważlł, że nie r.vie czy jego wypowiedź będzie miała sens, gdyż nie
odpowiadać na pytania na bieżąco.
- zauważył, że nrieszkńcy są nastawieni negatywrie.
- powiedział" że nie r-r-ra pełnej wiedzy co będzie na sponrym terellie,
- zauważył" że postępowanie w sprawie uclrwalenia planu rrie było
cyniczne. było prowadzone zgodnie z procedurą.

w żadnej mierze

2) Pan z,zpytał dlaczego lv tyn-r przypadku znalaźło się tozwiązanie, Pan

rnógł

- wg przyjętych strategii teleny przy DK-l są przeżnaczone pod rozwój infrastr.uktury
gminy.
- Czechowice-Dziedzice blły zawsze nriasten przemysłowvm, ale dzisiaj przemysł się
zmienił.
- w ostatniclr lataclr powstały na terenie gminy zakłady w terenach zamieszkałych np.
MARBET lv otoczeniu blokórv (nie było do tej pory skarg) , VALEO przy
ul. Bestwińskiej jedyne problenry dotyczące parkowania salnoclrodów),
- now1, proiekt VALEO SIEMENS zakłada składanie silników elektrvcznvclr
z gotow;lch elementów.
- największą szansę na l ozrvój grrriny i ofertę pracy dają zakłady- produkcine.
- składy logistyczrre nie są mnic_j uciążIiwe rriz zakłady produkcyjne.
- nriasto porvinno się rozwijać. inwestujem_v-, bo chcemy wykofzystać pieniądze z UE.
- trzeba myśleć jak miasto utrzvmać.

W dalszym ciągrr zebrarria odbvu,ała się dyskusja rrrieszkalicólv z burmistrzem.

1) pan ' zapytal burnristrza dlaczego _jest adwokateln ilrlvestota. pan
Burmisttz ltie rozunriał dlaczego stawiany jest nru laki zaźut - jako L.urrnisrrz _iest
odpowiedzialn.v za rozwój grrrirr1,. W sąsiedrriej Jasienicy rozlvija się pr;:enrysł, a u nas
będzie się go liku,idorł,ać. Składy logistyczrre porł,odu.ią dużo większy rucil
sanrochodowy niz zakład pr.odukcyjny. Decyzja środoiviskorva. którą będzie rvyrJawał
określi wszystkie r,varunki i lra pewno zadba. ab1, nie był1.. niekorzystne dla
nrieszkańcórr,. lla dzieli dzisiejsz1,, uchwała rv sprar.vie miejscowego plarru
zagospodarorvania została podjęta. a co zrobi inwestor jeszcze nie wia<lomo.
Wy-konanie miejscowego planu zagospodarowania było wykorraniem przez bur.rnistrza
uclrwały RM. Pjarr zaclrodniej strony DK-1 został poclzielorry na 3 części" bo były do
tego podstau] lbnlrllnc.

Burmistrz przypomniał" źe to u,łaśnie otr na sesji RM to zaproponorvał, gdyż pojawiło
się wiele głosów. żeby to jeszcze przenryśleć i podjąć dalsze korrsultacje. Sprawa
terenów prz1, DK-1 po stronie osiedla ..Polrrdnie" została podjęta dopiero ira zebranirr
w ZSP-I, gcizie od Pani lowiedział się o planowanym spotloniu w SP-3.
W dalszei części wypowiedzi brurnistrz żauważ,vl. że każda inweit,"-cja od<lziałuje
na środoi,,,isko. nawet budowa donru .jednoi.oCzinnego. Nie _iesi też rnożliuę
zachowanie wszystkich walorów krajobrazorł,ych.

3) pan Burnristrz odniósł się do sugerolvalrej jeg<l oclpowiedzialności za rvycinkę chzew:
- na ul. Zielorrej drzewa wycinała kolej.
- potck czechowicki jest zanieczyszczo.ty i w],lewa. bo.jest zaśmicconv, bo zarastają
go dzewa. i<oryto jsst ,,,lyplycoIre przez dzialalrrość człowieka nie przyrody-
- bczp,ieczeństwo cz-łowieka jest ważniejsze niż clrzewo zawsze jóst to analizowane.
- cżasami niektóre drzewe irzeba poświęcic, ale dr.zewostany są s.r'siematycznie
odna,uviane.

4,} Pan Burmistrz odniósł się cic iru:ych uwag:



W- niecaly teren inwestycji będzie wybetonowany.
- bezpteczne odprowadzenie wody będzie przez Bażaniec lub potok czechowicki,
a stawy tam znajdujące się będą pehilv tirnkcię retencyjną.,
- skrzyżowanic DK-l z ul. Cichąjest uzgodnione z GDDKiA,
- droga serwisowa będzie tylko na działce illwestora.
- przedłużenie tej rlrogi przez rz\^-. Agtonolnówkę lra razie nie jest planowane, będzie
to tylko teren zarezerworvan}l na taką inwestyc.ję w przypadku takiej potrzeby
społeczrrej.
- ul. Cicha - po otwarciu drogi serwisowej nie będzie tanr takiego ruclru jak obecnie.

5) Pan t poprosił o .lł,.,-łączenie ul. Ciclrej na wysokości TNT z ruchu. Pan
Burmistrz zauważył. że Mącznie się do ruchtr przez planorvane skrzyźowanie
ul. Cichej z DK-l będzie korzystniejsze dla nrieszkańcórv. Zaproponował po
korrsultacji z wiceburmistrzem Pawłem Mrowcenr założeńe nu ul. 

-Ci"h"j 
t"*.

..szykan betonowyclr".
6) Pan Burrriistrz dodał. że planolvana dloga ekspreso.,va Bielsko-Biała Mysłowice

wJ,kluczy nasze niasto z inr.vestowania. Budżet naszego miasta przez 12 lat wzrósł
z 80 niln do 200 mlrr. co dobre jest dla firnkcjonolvania glniny. lrrwestycja VALEO
da możliwość dalszcgo przyrostu budżetu. Jęst to barózo wazne. bo gmina nie
dysponuje obecnie terenami inwestycyjnyrn i. Zauważył teź. że nigdy nie unika
trudnych pvlali. trzeba interesorvać się kto chce inwestować na terenie gminy.

7) Pan \ zalważył, że Osiedle ,,Górne'. więcej załatwiło. bo postawiło
-.kosy na sztorc". Dodał. że ruch na ul. Partyzantów tez jeśt uciązliwy, znaki drogowe
nie są przestrzegane. a burmistrz ma wpływ na po<lległe nlu słuZb;, i powTnien
skierov;ać iclr tam l,v celu częsiszych kontroli.

8) pan Burnristrz powiedział. że rrowy układ kornunikacyjny, ma być udogodnieniem i nie
daje to podstar,v do fi,vierdzellia. że ruch tra ul. partyzantów będźie zwĘkszony. obszat
planor.vany pod VALEO SIEMENS jest dLizy i będzie go nroZńa lepiej
zagospodarować. VAI-Eo rna różne zakłady. W tym w Skawirrie i kazcly zakład'ma
swoją specylikę.

9) Pan I ;aw,yaż_ył. żę..
- podatki od nowej nieruchomości będą ale znniejszy się wartość nieruolromości przy
ul. Pan),zantów,
- nie nra nrożliwcści zrniany uchrł-ały. ale czy zostało to na pewr]o sprawdzone.
- VALEO SIEMENS. będzie zakładenl ekologicznynr. ale co się stanie. gdy na tym
terenie powstaną irrne firnr1,. kióre nie zostały rł-lkluczone np. gorzelnia. cukownia.
przet§,órnia ryb. itp.. bo nie rna rrorm odorowyclr,

iO)parr Burrnistrz - decyzja śroclow-iskowa będzie to gwarantowała. ustawa odorowajest
opracowywana- Dobre byłoby stowarzyszenie ekologicztre. które też pilnowałoby
tych spraw. Skoncentrujny się na tym. aby inw.cstl,cja. która powstanie była tai
zaplatrorł,ana" abv wszyscy czuli się bezpiecznie. W ciągu l2 ostatnich lat rrie
powstał na terenie gminy żaden zakład. który trLrje niiesikariców i gwarantuje, ze taki
nie porł,stanie, To co będzie za 5 lat zależy od rrrieszkaIiców. bo oni w-vbiorą riowe
władze miasta.

11)Pan l zap,r,,tał o nrożliwość zmiany uclrrvały. Burnristrz odpowiedział,
że niejest to możli*e. gdyź zostałajuż ona opublikolvana.

12)Pan powiedział. że mieszkańcy oczekują koków ze strony
burmistrza - prowadzenie dalszych prac, znliana uchwały'w zakesie likwidacjilirnĘi produkcyjnej terenu. Burmistrz potwierdził. ze jest wykonawcą uchwałyi znrian uchrvały nie należy clo jego kompetencji. Zapropono*,uł, oby mieszkancy
skorzystali ze swoich praw.



13) Pan ' zaprĄŃ ieszcze o koszĘ związan e z rea|tzacjąinwestycji- Dodał,
że kosżanri będzie też zmniejszelrie wartości nieruchomości w tej okolicy o 30%40%
l zaplĄał czy były robione jakieś szacunki tego. Bumistrz odpowiedział, że koszty są
po stronie inwestora.

l4) Pan zwrócił uwagę na uciążliwości magazynów TNT na ul. Cichej:
ruch samochodowy od samego rana, głośrn muzyka. przekletistwa, rampa od strony

budyrrków jednorodzinnych. To UM zezwolił na taką inwestycję, która jest teraz dla
mieszkańców uciązliwa. Patr Bunnistrz odpowiedział. że do tej pory nic nie wiedział
o niedogodnościach związanych z halą TNT, na co zaplotestował Pan Krzysztof
Szczypka, przypominając o składanyclr interpelacjach. co burmistrz potwierdził
w zakresie komunikacji na ul. Cichej. ZauwaĄł, że jeżdli inw-estor dokonał
przebudowy bez pozwolenia sprawę należ zglosić Inspektorowi Nadzoru
Budowalnego. Pan .głosi się w- tej sprawie na rozmowę do butmistrza.

l5)Pani Małgorzata Kaczor odpowiadając na wątpliwości n-rieszkariców przekazała
następującą irrfolmację: rv pielwszynr wyłożeniu do plrblicznego wglądu pĄektu
planu miejscowego, przedsięwzięcia mogące zawsze A7acząco oddziaływać na

środowisko były rvy,kluczone. a dopuszczone były przedsięwzięcia mogące
potencjalnie oddziaływać na środowisko. Ze względu na uwagi w drugim wyłożerritr

ograniczono przedsięwzięcia nrogące potencjalnie oddziałyrvać na śr,odowisko.
Poiltfonnowała też. że korytarue ekologiczne są *yznaczone \ł, studium uwarunkowań
i każdy nriejscow_v plan r-rrrrsi je respektować.

16)Parr Ę'itlił,r, i i,llril,irrr,ski potwierdził, że koszty inwestycji są po stronie inwestora,
ale poza kanaiizacją i rvodociągarni. Burmistrz jednak zaur.vażył. że inwestolowi
zależy na czasie i to on poniesie te koszty.

17)|'an 1 kilkakrotnie zapytał burs,listrza czr,, zanierza cokolwiek
zrobić ze sporną rrclrwałą. Za każdyn lazem otrzy-mał tę samą odpowiedż: to nie leży
w kornpetencjach bunnistrza. Pan Damian Zelazny przyponrniał. że uchrł,ała została
podjęta, przekazana wojewodzie i opublikowana. Pan Brtrnistrz dodal. że kźdy plan

można znrieniać, nrodyfikorvać, doprecyzowywać, ale tylko zgodnie z procedurą.

Podczas dyskusji część nieszkańców opuściła salę,

Ad. 11

Przewodnicząca M, Parł,lik zaproponorvała podjęcie rrclrrlał1.

Podjeto uchwalę nr l /20l9 rł, sprawie uch; lenia Uchwaly Rady Mieiskiej

w Czechowicach-Dziedzicach, któr,a stanowi załacznik do niniejszeqo protokołu.

Uclrwałę przyjęto w- głosowaniu jawns,m: za - 39 głosów. przeciw - 0 głosórv, wstrzymały się

- 3 osoby. W głosowaniu wzięło udział n-rniej nrieszkalicórv niz było na liście. gclyź część

obecnych oprrściła salę przed głosowaniem.

Ad" 12

Na zakoticzenie zębrania zabrał głos Pan Damian Żelazny. Powiedział, że
t,ozpoc?ynając zebranie nie nriał zamiaru nikogo obrażać. Zadeklarował, że nie pozwoli
doprowadzić do tego, aby powstały zakłady szkodlirł,e dla śrtldowiska. ZauważyŁ że
musimy patrzeć na tą sprawę przez plyznat całej grniny , rlp. pragniemy rozbudować
SP-3 (potrzebne sale lekcyjne otaz sa|a gimrrastyczna), a kosŻy były planowane na ok.



7. .ln. u na dzisiaj rvynoszą ok. 
. 
lO^nrln. Wszyscy clrcielibyśnry szkoły jednozmianowej,

|e jak t9 
_zro!i,! _btz inwestycji. Głosy z widown i - ";;1o nra być robione kosźeminwestycii VALEO?

rln zaprosił rł,szystkiclr na u]. Do Gajówki do obejrzenia skutków
tamte.iszych inwcstycji (wybudowane hale rnagazynowe).

, 
Prz-ewodnicząca RO podziękorvała gościonr i nieszkańcom za przybycie i zakończyła

zeblanie.

Przewodnicząca Zarządu
Osiedla ,,Południe"

Marzena pawlik

Marr.en., Pcii,,ik



Osiedle "POŁUDNlE"
w czechowicach,Dziedzicacb

ZARąD oslEDLA

Porządek Zebrania Ogólnego Mieszkańców osiedla ,,Południe'o w dniu l1.02.2ol9 r.

1. Przywitanie mieszkańców i gości.

2. Przedstawienie porządku zebrania.

3. Stwierdzenie prawomocności zebrania.

4. Wybór protokolanta zebrania.

5. przedstawienie tematu zebrania.

6. Plzyjęcie protokofu z poprzedniego zebrania.

7. Wystąpienie plzewodrriczącego RM.

8. prezentacje wydziału Arclritektury i urbanistyki uM, przedstawiciela

inwestora i pracowni urbanistycznej.

9. Wystąpienia mieszkańców.

l0.Dyskusja, zapylania do gości.

l 1. Głosowanie uchwaĘ Ogólnego Zebranla Mieszkańców.

l 2.Zakończenie zebrani a.

PRzEWgprylczĄcA
Zarządu osieffi "Połud i:ie"

lllU
l1alzcna Pawltk
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